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Zápis 

 

 

Zápis 
průběhu 11. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu 
konaného dne 02.11.2016 
 

Místo konání: zasedací místnost 

Předsedající: Ing. Martin Juroška, Ph.D. 

Přítomno: 13 členů zastupitelstva 

ostatní 

(viz prezenční listina) 

Omluveni: Ing. Rudolf Dašek, Jakub Sedláček 

Neomluveni:  

Zahájení: 17:00 

Přestávka:  

Ukončení: 17:35 

Zapisovatel: Zuzana Zábranská 

 

 
 

Přehled materiálů, které byly z projednávání odloženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

Přehled materiálů, které byly z projednávání staženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

 

 



Přehled písemností předložených přímo na jednání: 

Aktualizovaný program 

  

 

 

Materiál č. ZMOb/0044/16 

Schválení programu zasedání 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. dal hlasovat o schválení předloženého programu zasedání. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0118/ZMOb-Mich/1418/11 

 

Materiál č. ZMOb/0045/16 

Určení ověřovatelů zápisu 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. navrhl ověřovatele zápisu ve složení: 

paní Dagmar Illichmannová 

paní Eva Ondrušková 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 11, proti 0, zdržel/lo se 2. 

Bylo přijato usnesení č. 0119/ZMOb-Mich/1418/11 

 

Materiál č. ZMOb/0046/16 

Zpráva ověřovatelů zápisu 

Paní Zdeňka Muchová i Mgr. Petra Jurošková potvrdily, že co se týče zápisu 10. zasedání 

zastupitelstva, bylo vše v pořádku. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0120/ZMOb-Mich/1418/11 

 

 



Materiál č. ZMOb/0047/16 

Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. ve stručnosti přiblížil jednotlivé body předmětné zprávy.  

K bodu týkajícího se realizace Naučné stezky dodal, že smlouva zahrnuje i tvorbu grafiky pro 

informační panely a v plánu je žádost o dotaci na městský fond životního prostředí. 

U bodu týkajícího se projektu Zlepšení nabídky kulturních služeb v KD Michálkovice opravil 

částku v žádosti o podporu z 204 na 240 tisíc Kč a dodal, že vhledem k faktu, že došlo ke 

změně dotačních podmínek, nemůže se již městský obvod ucházet o dotace v dotačním 

programu v oblasti kultury, pouze o podporu jiného typu a přiblížil situaci ohledně KD 

Michálkovice. 

U bodu týkajícího se realizace oprav komunikací opravil název komunikace, v němž se 

nacházela gramatická chyba. 

Dodal, že byla vytipována místa pro umístění bezpečnostních kamer a následně se začne 

pracovat na jejich umístění. 

Dále dodal, že v již dříve projednávané věci ohledně zchátralé stavby na ulici Briketářské, 

došlo ze strany stavebního úřadu k vydání rozhodnutí o odstranění této stavby. 

Ing. Vladimír Kozel přidal aktuální informaci týkající se odkanalizování části kanalizace. 

Jedna větev kanalizace by měla vést z ulice Bláhova přes pozemky obvodu po Obecní, 

protínat soukromé pozemky a dále se napojovat na Radvanickou. Magistrát sdělil, že proběhla 

již tři jednání s vlastníkem pozemku, který nechce povolit, aby daná větev procházela přes 

jeho pozemky. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0121/ZMOb-Mich/1418/11 

 

Materiál č. ZMOb/0042/16 

Nabídka nemovitosti ke koupi - využití zákonného předkupního práva 

Ing. Vladimír Kozel sdělil, že se jedná o garáž na ulici Briketářská a obvod navrhuje 

předkupní právo nevyužít. 

Paní Dagmar Illichmannová se dotázala, zda už v dané lokalitě bylo dříve něco řešeno. 

Ing. Vladimír Kozel odpověděl, že zde byly již asi tři nabídky, ale obvod nikdy předkupní 

právo nevyužil. Dále dodal, že pozemek pod garáží je v majetku obvodu, pouze garáž ne. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0122/ZMOb-Mich/1418/11 



Materiál č. ZMOb/0043/16 

Stanovisko k navrácení pozemku parc. č. 59/10 v k.ú. Michálkovice 

Ing. Vladimír Kozel vysvětlil, že pozemek byl asi před 30 lety vyvlastněn, realizovala se na 

něm štěrbinová nádrž v souvislosti se stavbou Základní školy U Kříže. Poté, co byla nádrž 

zlikvidována, se řeší navrácení pozemku. 

Paní Dagmar Illichmannová se dotazovala, zda neexistují k samotnému vyvlastnění bližší 

podklady. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. odpověděl, že danou problematiku předkládá, zkoumá a řeší 

Magistrát a ten má veškeré podklady k dané věci. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0123/ZMOb-Mich/1418/11 

 

Materiál č. ZMOb/0048/16 

Souhlas s předložením žádosti o podporu z Integrovaného regionálního operačního programu - 
odborné učebny Základní školy 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. zdůraznil, že uvedené náklady představují pouze předběžný odhad 

a dodal, že vhledem k maximální výši prostředků poskytnutých z Integrovaného regionálního 

operačního programu na modernizaci daných učeben bude zbývajících 10 % hradit buď 

obvod, nebo se o úhradu podělí obvod s městem. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0124/ZMOb-Mich/1418/11 

 

Materiál č. ZMOb/0049/16 

Dotace - Program podpory aktivit v oblasti kultury na rok 2017 (MSK) 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. dodal, že se jedná o dotaci na hudební festival Michalfest, a obvod 

bude žádat opět o nejvyšší možnou částku, která mu byla poskytnuta i v předcházejících 

letech. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0125/ZMOb-Mich/1418/11 

 

 



Organizační záležitosti 

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva městského obvodu 

Pan Petr Polach upozornil na výtok vody z hydrantu na křižovatce ulic Rajská a Holandská. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. odpověděl, že se to nahlásí, aby mohlo dojít k opravě. 

Pan Petr Polach dále upozornil, že si lidé stěžují panu faráři na zvonění zvonů. 

Paní Zdeňka Muchová sdělila, že nyní opravdu zní zvony jinak než dřív, velice brzy ráno, 

v jiné časy a častěji. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. odpověděl, že z radnice přišel pouze dotaz, který vyplynul 

z dotazů několika občanů. Zároveň dodal, že obvod nechce zvonění zvonů zakazovat. 

Paní Eva Ondrušková se dotazovala, zda se bude pokračovat v opravě cest a v jaké fázi je 

výtok pravděpodobně močůvky na křižovatce ulic Kamarýtova a Rajská. 

Ing. Vladimír Kozel odpověděl, že v opravě cest se samozřejmě bude pokračovat a co se týče 

druhého dotazu, došlo v této věci k přesunu jednání na Magistrát. Po provedení kontrol dosud 

nebyl nalezen žádný viník a problém je tak stále v řešení. 

Paní Dagmar Illichmannová předala dotaz školské rady ohledně neobdržené odpovědi na 

dopis ve věci změny pozic. 

Ing. Martin Juroška, Ph.D. odpověděl, že důvodem, je neuvedení zmocněnce či konkrétního 

adresáta, kterému by bylo možno odpověď směřovat, a že ještě dojde ke zvážení, zda se 

odepíše všem nebo vybrané osobě. 

 

Diskuse – Různé 

Ing. Jiří Kašpárek oznámil konání připravovaného adventního koncertu v Husově sboru dne 

17.12.2016 od 15 hodin s účastí pěveckého sboru Ondrášek. 

 

Závěr 

Usnesení z 11. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0118/ZMOb-

Mich/1418/11 do č. usnesení 0125/ZMOb-Mich/1418/11 a výsledky hlasování jsou nedílnou 

součástí tohoto zápisu.  

 

 

 

 

 

 

 



 

Ověrovatelé zápisu: 

Dagmar Illichmannová ……………………………….. 

Eva Ondrušková ………………………………... 

 

 

 

 

  

 

Zuzana Zábranská 

zapisovatel/ka 

V Ostravě dne: 

 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.  

předsedající 

V Ostravě dne: 

 


